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Rådet för funktionshinderfragor Aenaeae

Plats ochtid Bréderna Ericsson rummet, torsdagen den 7 mars 2024 kl. 10.30-11.30

Narvaranderadetfor Christer Olsson (M), Socialnämnden

funktionshinderfrågor Monica Samuelsson (S), Socialnämnden

Eva Eriksson (SD), Kommunstyrelsen

Annalena Ranström (S), Kommunstyrelsen

Ulla Olsson (L), Miljö och byggnadsnämnden

LilworEriksson (S), Miljö och byggnadsnämnden

Göran Andersson, Reumatikerföreningen

Karl-Erik Carlsson, RHL — Hjärt- och lungsjukasförening

Harry Karlsson, Hörselskadadesriksförbund

Monica Rosengren, Svenska diabetesförbundet

Övriga närvarande Åsa Andersson, förvaltningschefsocialförvaltningen

Henric Forsberg, enhetschef miljö- och stadsarkitektkontoret

Justerare Karl- Erik Carlsson

Justeringens plats och tid Socialnämndens kansli, 2024-03-12

)
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Sekreterare JR ae L Punkter 1-6
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Rådet för funktionshinderfrågor Sammanträdesdatum
2024-03-07

P1
Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

P2
Val avjusterare

Karl- Erik Carlssonväljs till justerare

P3
Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkterpå föregående protokoll.

P4

Förrättande av val av ordförande och vice ordförande

Christer Olssonutsestill ordförande och Göran Anderssontill vice

ordförande

P5

Frågortill tekniska förvaltningen samttill miljö- och

stadsarkitektkontoret

Fråga gällande omdetfinns enbrits för funktionsnedsatta i

omklädningsrummeni simhallen? Det finns ingenbrits i dagsläget. Ansvarig

cheftar frågan med sig för att titta på möjlig lösning.

Fråga gällande när simhallen öppnar? Miljö- ochstadsarkitektkontoret har

lämnat slutbesked. Finns inget fastställt datum, men den kommeratt öppna

inomkort.

Diskussionkring en problematisk vinter bland annat på trottoarer. Många

somharramlat ochslagit sig. Varförhardet inte skötts ordentligt? Beror på

extremvinter och väderomslag. Det syns nu hur mycket det harvarit grusat.

Henric berättaratt det har körts dygnet runt. Positivt är att det har funnits

sand att hämta uppe vid Skogsryd hela vintern.

Diskussion kring lokalertill en eventuell samlokalisering av daglig

verksamhet LSS. Det ärinte klart än.

 )
Justefapd: saan Utdragsbestyrkande
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Fråga gällande ärendet med kyld mat. Det kommerupptill tekniska utskottet

på måndag.

P6
Övriga frågor

Ordförande informerar om effektiv samordning för ökad trygghet (EST).

Består av kommunen,polisen, bergslagens räddningstjänst med flera.

Brottsligheten är på väg neri Filipstad, den har sjunkit med nästan 5090 på

ett år. Bland annat har snatterierna minskat och våld utomhus är minskat från

10 till 0. Övriga brott mot personär nere i ca 2,5 (23 när det var som högst).

Inga anmälda inbrott sen oktober. Bedrägeribrotten minskat från 21 till 1.

Anmälda narkotikabrott har minskat. Nar narkotikabrotten minskarsa

minskar som regel övriga brott. Det är två nya poliser samt väktare pa stan.

Det finns en nylagstiftning somger väktare större befogenheter. Polisregion

Bergslagen kommeratt sätta upp 2—4 kamerorbland annat vid busstationen

samt utanför Systembolaget/apoteket.

Georg Andrén (landshövding), Pål Jonsson(försvarsminister) samt

Inlandsbanan och Tågab kommertill Filipstad föratt diskutera kommande

behovutifrån det säkerhetspolitiska läget. Kommer ävenatt diskutera

småskalig vattenkraft. Inväntar nytt direktiv gällande hur dammaroch

småskalig vattenkraft ska hanteras. Det blir också ett besök hos SMA

Mineral.

 
Utdragsbestyrkande

 


